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УТВЪРДИЛ:
Г-Н КОСТАДИН ДИМИТРОВ 
КМЕТ НА ОБЩИНА ПЛОВДИВ

ЧРЕЗ
Г-Н АТАНАС УЗУНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ПЛОВДИВ

ДО
Г-Н ИЛИЯ ГАТЕВ 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 
В ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -  ПЛОВДИВ

ОТГОВОР НА ПИТАНЕ
ОТ АНГЕЛ СЛАВОВ 

ЗАМЕСТНИК - КМЕТ „ОБЩЕСТВЕН РЕД И СИГУРНОСТ“
За зам.-кмет “ Транспорт“, съгласно заповед X? 23ОА-3013/21.11.2023г.

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ГАТЕВ,
Във връзка с Ваше питане Х° 23X11 -  40/23,11.2023 г. на Общински съвет -  

Пловдив и вх, Х« 230БС-383/23.11.2023 г. на Община Пловдив и на основание чл.84, ал. 
1 от Правилника за организацията и дейността на Пловдивски общински съвет, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация Ви уведомявам:

По въпрос 1: Какви спешни мерки ще вземе Община Пловдив за 
подобряване на градския транспорт през зимните месеци?

Веднага след встъпването в длъжност на Кмета на общината, бяха стартирани 
действия от страна на администрацията, с които да се търси спешно решение на 
проблемите в градския транспорт.



На първо място беше организирана среща с експертния състав на общината, на 
която същият беше запознат с обективната картина, проблемите и ситуацията с 
изпълнението на поставените задачи към всички оператори на обществената услуга. 
Разгледани и обсъдени бяха както проблемите с изпълнението на курсовете и 
разписанията, така и най-често подаваните сигнали за нарушения на правилата и 
задълженията за изпълнение на обществената услуга.

От страна на Кмета на общината, бяха инициирани срещи с представителите на 
частните оператори, на които срещи сс обсъдиха мерките за разрешаване на спешните 
проблеми и разгледани въпросите от най-належащ характер. В резултат, от страна на 
всички представители на операторите на обществената услуга, бяха поети ангажименти 
за засилване на контрола върху собствения им персонал и повишаване иа процентното 
изпълнение на поставените транспортни задачи.

На следващо място, бяха предприети действия за разрешаване на натрупаните 
проблеми с придвижването по големите пътни артерии, което с основен фактор, 
влияещ върху качеството на услугата и спазването на разписанията на обществения 
превоз. От встъпването в длъжност на новия Кмет иа Община Пловдив до настоящия 
момент бяха отворени за движение основни булеварди, което, от своя страна, даде 
повод и за възстановяване на маршрутите на част от засегнатите линии в нормалните 
им параметри. Възстановени са разписанията на седем основни автобусни линии по 
Решение № 165 от 14.07.2021г. на Общински Съвет -  Пловдив. От 01.01.2024г. ще бъде 
възстановен маршрутът и разписанията на още една основна линия /К* 25/.

По въпрос 2: Сключен е договор е фирма „Тикси“ за общо 12 млн. за 
електронно паркиране и електронно таксуване в автобусите, как това ще подобри 
услугата за пловдивчани и контролът върху превозвачите ?

С въвеждането иа електронио-билетната система ще се постигнат няколко много 
важни цели, както за възложителя на превозите, така и за ползвателитс на услугата.

На ползвателите на обществената услуга ще се предостави удобството за 
използване на съвременните форми за разплащане и достъп до маршрутни разписания. 
От гледна точка на Община Пловдив -  ще се получава реална информация за всички 
приходи от дейността в реално време, както и важна информация за нуждите и 
предпочитанията на пътуващите, благодарение на която, актуализирането на 
разписанията или маршрутите ще се базира на реални данни.

По въпрос 3: Изплатени ли са всички субсидии на превозвачите за 
извършени превози до момента и има ли забавяне в плащанията към тях?

До настоящия момент, няма неизплатени или забавени субсидии към нито един 
от операторите на обществената услуга.

По въпрос 4: Какви мерки ще се вземат за подобряване на контрола на 
превозвачите във връзка с изплащането на субсидиите?

От страна на Община Пловдив са изградени много строги правила за отчетност и 
контрол на превозвачите извършващи обществената услуга, предвид законовата 
забрана за свръхсубсидиране. До настоящия момент няма официални данни за 
констатирани пропуски или нарушения на относимото законодателство.

Считам, че с въвеждането на електронно-билетната система, ще се гарантира и 
сигурността на всички относими данни и информация, респективно - ще се повиши 
качеството на контролната дейност на общината.



По въпрос 5: Каква е готовността на Община Пловдив и превозвачите да 
поемат транспорта до съседните села от Община Родопи и при какви условия 
може да се случи?

Автобусни линии излизащи извън общинските граници на Община Пловдив сс 
възлагат по реда на ЗОГ1 или ЗК, съгласно Наредба №2 от 15,03.2002 г. за условията и 
реда за утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на обществени превози 
на пътници с автобуси и са част респективно от областна или републиканска 
транспортни схеми, за които са предоставени квоти на Община Пловдив. Към момента 
те са възложени с договори за пряко възлагане. Предстои откриването на процедура за 
избор на изпълнители.

Ако настоящото питане касае удължаването ка градска линия извън територията 
на Община Пловдив, следва да Ви уведомя, че към настоящия момент от страна на 
експертите на двете общини се правят необходимите обследвания и проучвания, на 
база на които да се разработят и разписания. След приключването на тази част от 
работата, щс се направи преценка за възможността за реализация на идеята.

Искам да Ви уверя, че това няма да допусна, това да се случи за сметка на 
дадена вътрешно-градска линия. Именно това решение се очаква от експертите, като 
целта е да се запази качеството на услугата на територията на града и се осигури 
транспорта извън него. Относимо и важно условие за реализация, считам, че е 
осигуряването на публичен ресурс за дейността, от страна на Общината, на 
територията, на която ще се извършват превозите, с което да бъде гарантирано 
изпълнението на задълженията за извършване на обществената услуга.

С уважение,

АНГЕЛ СЛАВОВ^
ЗоМ-рМСП 
За/зам - ю

Шн ред-и сцгурнЬст * ; на Община/Пловдив 
спорт 'j еъгпафо № 230A>3Q 13/2Д/ 1.2023г.


